
 
 

PROCES – VERBAL 
al şedinţei extraordinare a Consiliului Local al oraşului Drăgăneşti-Olt 

din data de 19.06.2023 
 

 Şedinţa extraordinară a Consiliului Local Drăgăneşti-Olt a fost întrunită în baza dispoziţiei de 
convocare nr. 502 / 16.06.2023 la iniţiativa domnului Primar Tudorică Marian-Viorel şi s-a desfăşurat 
în sala de şedinţe a Primăriei orş. Drăgăneşti-Olt, începând cu ora 14:00. 

 
I. PREZENŢĂ ŞI PARTICIPARE  
Au răspuns prezent un număr de 17 consilieri locali în funcţie. 
Din partea Primăriei orş. Drăgăneşti-Olt participă d-nul Primar Tudorică Marian-Viorel, d-na 

Oprișan Florentina - șef Serviciu Buget, finanțe, contabilitate și d-nul Jidovu Laurenţiu, secretar al 
localităţii, care este asistat în notarea discuţiilor de şedinţă de d-nul Jianu Marius, consilier – 
Compartiment Administraţie publică din cadrul Primăriei orş. Drăgăneşti-Olt. 

 
II. PROCESUL-VERBAL AL ŞEDINŢEI DE CONSILIU ANTERIOARE 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Tobescu Dorel-Cornel, supune la vot procesul-verbal 
din data de 31.05.2023, înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 

 
III. APROBAREA ORDINII DE ZI 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Tobescu Dorel, dă citire ordinii de zi după cum 
urmează : 

 
1. Proiect de hotărâre referitor la: „modificarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 28 / 09.03.2023 

privind implementarea  proiectului “ Creșterea eficienței energetice la clădiri rezidențiale în 
Orașul Drăgănești-Olt, județul Olt  – blocurile: A, B, C, D, F, G“ și aprobarea documentației la 
faza D.A.L.I. și a indicatorilor tehnico-economici ai acesteia”.      

Iniţiator proiect,  Primar, Ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
2. Proiect de hotărâre referitor la: „predarea către Ministerul Dezvoltării, Lucrărilor Publice 

și Administrației, prin Compania Națională de Investiții ”C.N.I.” S.A. – București, a 
amplasamentului (imobil constituit din teren și construcție) și asigurarea condițiilor în 
vederea executării obiectivului de investiții „Continuare lucrări la sediul Primăriei Orașului 
Drăgănești-Olt, str. N. Titulescu, nr. 150, Orașul Drăgănești-Olt”.      

Iniţiator proiect,  Primar, Ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
3. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea Protocolului de colaborare cu privire la 

gestionarea câinilor fără stăpân, încheiat între U.A.T.  Orașul Drăgănești-Olt și Serviciul 
public de administrare a domeniului public și privat Corabia”.      

Iniţiator proiect,  Primar, Ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
4. Proiect de hotărâre referitor la: „Aprobarea documentatiei tehnico-economice la faza S.F. 

și a indicatorilor tehnico-economici aferenți proiectului „Infiintare centru de colectare prin 
aport voluntar (CAV) în Orașul Drăgănești Olt, jud Olt””.      

Iniţiator proiect,  Primar, Ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Tobescu Dorel, supune la vot ordinea de zi, 
înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 

 
IV.DEZBATEREA ORDINII DE ZI. 

 
1. Modificarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 28 / 09.03.2023 privind implementarea proiectului 

“ Creșterea eficienței energetice la clădiri rezidențiale în Orașul Drăgănești-Olt, județul Olt  – 



 
 

blocurile: A, B, C, D, F, G“ și aprobarea documentației la faza D.A.L.I. și a indicatorilor 
tehnico-economici ai acesteia. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Tobescu Dorel, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Ce se modifică? 
D-na Oprișan Florentina – De la linia 3.5.4. din deviz mutăm la linia 3.6. pentru organizarea 

procedurilor de achiziție, unde inițial nu fuseseră prevăzute. Ca să putem face procedurile așa cum 
trebuie, ne trebuiesc și bani.  

Ca să nu mai umblăm la valoarea totală a proiectului, cifrele s-au mutat de la un capitol la 
celălalt. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Tobescu Dorel, supune la vot proiectul de hotărâre, 
înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 

 
2. Predarea către Ministerul Dezvoltării, Lucrărilor Publice și Administrației, prin 

Compania Națională de Investiții ”C.N.I.” S.A. – București, a amplasamentului (imobil 
constituit din teren și construcție) și asigurarea condițiilor în vederea executării obiectivului 
de investiții „Continuare lucrări la sediul Primăriei Orașului Drăgănești-Olt, str. N. Titulescu, 
nr. 150, Orașul Drăgănești-Olt. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Tobescu Dorel-Cornel, acordă cuvântul preşedinţilor 
de comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Primar – Se predă amplasamentul sediului de primărie către C.N.I.. Proiectul este 
depus la ei și sunt bani alocați. Așteaptă documentația. Avem și expertiza tehnică a clădirii făcută. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Se face înaintea Căminului cultural de la Comani sau după? 
D-nul Primar – Mai târziu facem Căminul. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Tobescu Dorel, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 
 

3. Aprobarea Protocolului de colaborare cu privire la gestionarea câinilor fără stăpân, 
încheiat între U.A.T.  Orașul Drăgănești-Olt și Serviciul public de administrare a domeniului 
public și privat Corabia. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Tobescu Dorel, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Este un protocol încheiat pe perioadă determinată sau 
nedeterminată. 



 
 

D-nul Primar – Până finalizăm noi adăpostul pentru câini. Suntem obligați să avem acest 
protocol pentru a fi luați câinii din oraș. Problema este că prețurile sunt cam mari față de ce am 
aprobat noi, adică 1.000 lei/câine. O să ne ia câini doar cu prețul cerut de ei. Noi vrem să luăm doar 
o parte din ei, pe cei agresivi. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Tobescu Dorel – Este greu de stabilit prețul că acolo 
avem și număr de kilometri parcurși și număr de zile îngrijire câini. 

D-nul Primar – Kilometri îi știm, pentru că se deplasează de la Corabia la noi. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Tobescu Dorel – Distanța este dus-întors? 
D-nul Primar – Da. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Nu pot să-i țină decât 14 zile. 
D-nul Primar – Depinde ce vrem. Dacă vrem să-i adopte cineva îi mai ținem și le plătim 

mâncarea, dacă sunt vaccinați sau sterilizați iar plătim. 
D-nul Secretar – O singură rectificare am de făcut și anume: s-a convenit cu Serviciul pentru 

gestionarea câinilor de la Corabia ca, față de varianta inițială transmisă d-voastră, penalitățile de 
întârziere la plată din protocol să fie modificate din 0,5 % în 0,01 % pe zi.  

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Tobescu Dorel, supune la vot proiectul de hotărâre, 
înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 
 

4. Aprobarea documentatiei tehnico-economice la faza S.F. și a indicatorilor tehnico-
economici aferenți proiectului „Infiintare centru de colectare prin aport voluntar (CAV) în 
Orașul Drăgănești Olt, jud Olt”. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Tobescu Dorel, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Domnule Secretar, ce facem cu hotărârea veche? 
D-nul Secretar – La ce vă referiți? 
D-nul Ciubuc Dumitru – Sunt alte valori acolo. 
D-nul Secretar – Dar aceasta este altă fază, este faza S.F.. 
D-nul Ciubuc Dumitru - Și nu trebuie să bată valorile cu hotărârea veche? 
D-nul Secretar – De ce? Dacă sunt faze diferite ale proiectului? 
D-na Oprișan Florentina – Este o diferență de 4.800 lei pe linia de TVA care este finanțabil 

din bugetul de stat. În capit. V noi avem și cote taxe, unele din ele au și TVA. De acolo provine 
diferența. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Da, dar în amândouă hotărârile se spune că se aprobă valoarea 
proiectului. Trebuie anulată prima hotărâre. 

D-na Oprișan Florentina – O modificăm acum. 
D-nul Secretar – Acea hotărâre este depusă la documentația inițială a proiectului. A produs 

efecte. 
D-na Oprișan Florentina – Aceea era depusă la valoarea proiectului. Acum este la momentul 

Studiului de fezabilitate. Și o să mai dăm o altă hotărâre la valoarea Proiectului tehnic. Atunci 
valoarea poate să fie aceeași, poate să iasă o mică diferență. Acum s-a analizat soluția de 
amplasare și restul utilităților care sunt necesare pentru funcționare. 

D-nul Ciubuc Dumitru - Și amândouă hotărârile rămân valabile? 
D-na Oprișan Florentina – Nu, asta rămâne. Este o diferență de 4.800 lei. TVA-ul se plătește 

de la bugetul de stat. O să vedem pe parcurs ce o să mai apară. Din ce am văzut noi, nu o să avem 
cheltuieli neeligibile. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Tobescu Dorel, supune la vot proiectul de hotărâre, 
înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 



 
 

 
V. ÎNCHEIEREA ŞEDINŢEI DE CONSILIU 

 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Tobescu Dorel, mulţumeşte consilierilor pentru 

participare şi considerând că s-au atins principalele probleme puse în discuţie, propune consilierilor 
încheierea lucrărilor şedinţei extraordinare. 

Drept pentru care a fost încheiat prezentul proces – verbal în cadrul şedinţei extraordinare a 
Consiliului Local Drăgăneşti-Olt.  

 
 
                 Preşedinte de şedinţă,                                                    Contrasemnează,                     
                          Consilier                                                                         Secretar 
                Tobescu Dorel-Cornel                                                 Jr. Jidovu Laurenţiu                                                     

                                      
                                                                      
 

                                                                     Întocmit, 
                                                                      Cons. Jianu Marius                                                                      


